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Předseda Státní dumy vyzval k vytvoření nové
mezinárodní organizace namísto Rady Evropy

duma.gov.ru/news/56415

Podle Viačeslava Volodina jsou CE instituce prohnilé a hrají roli

nástrojů zahraniční politiky Spojených států amerických

Předseda Státní dumy Vjačeslav Volodin

Jak poznamenal předseda Státní dumy, dnes je Rada Evropy

zastaralá: vznikla v roce 1949, kdy byl svět multipolární. "Všechny

mezinárodní instituce vytvořené v té době pracovaly na principech

vzájemného respektu a jako možné platformy pro vývoj řešení s

ohledem na názory všech," řekl.

Ale po rozpadu Sovětského svazu se svět stal unipolárním a dříve

vytvořené mezinárodní instituce začaly postupně degradovat,

pokračoval Vjačeslav Volodin a cíle jejich práce se začaly redukovat

na službu zájmům jedné země - Spojených států. Svou roli v

degradaci Rady Evropy sehrálo podle předsedy Státní dumy i

oslabení evropských zemí: z národní politiky odešli silní vůdci a

Charles de Gaulle, Jacques Chirac, Helmut Kohl, Gerhad Schroeder a

Silvio Berlusconi byli nahrazeni „kapesními vůdci“, kteří nehájili

zájmy svých národů, ale jednali na příkaz Washingtonu.

 

„Dnešní situace je pro nás zcela zřejmá: instituce Rady Evropy jsou prohnilé, dnešní
hodnoty nemohou členy Rady Evropy sjednotit. Proto je potřeba myslet na vytvoření nové
organizace a udělat vše pro to, aby principy, které v mezinárodních vztazích hájíme a
prosazujeme – vzájemný respekt, absence dvojího metru, nevměšování se do suverénních
záležitostí jiných států, respektování kultura, tradice, historie, jazyk - vytvořily základ pro
práci a existenci nové organizace, “věří Vjačeslav Volodin.

O této organizaci je podle něj třeba uvažovat nejen v rámci

evropského kontinentu. „Pokud vytvoříme takový rozhovor, musíme

znovu zdůraznit, že svět musí být multipolární a světový řád musí být

spravedlivý. O tom náš prezident mluví,“ zdůraznil Viačeslav

Volodin. "Je zřejmé, že nejsme na stejné cestě s Radou Evropy - s
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těmito zkorumpovanými, prohnilými institucemi, které dnes začaly

hrát pouze roli nástrojů v zahraniční politice Spojených států

amerických."

 

Upozornil na skutečnost, že tyto evropské instituce nemají nic

společného s lidskými právy a podporují „to, co nás zničí“.

 

Ruský jazyk bude chráněn před nadměrnými zahraničními
výpůjčkami

Příslušný zákon byl přijat ve druhém a třetím čtení

Dokument  již dříve představila vláda Ruské federace.

Jak je uvedeno v důvodové zprávě, tento návrh zákona „zdůrazňuje

sjednocující roli ruského jazyka jako státního jazyka Ruské federace v

jediném mnohonárodnostním státě, rozšiřuje a upřesňuje oblasti, ve

kterých je používání státního jazyka Ruské federace povinné."

«Проект федерального закона вводит такие понятия, как

нормативные словари, нормативные грамматики

и нормативные справочники, фиксирующие нормы

современного русского литературного языка при его

использовании в качестве государственного языка Российской

Федерации», — уточняется в документе.

В соответствии с поправками Правительство на основании

предложений Правительственной комиссии по русскому языку

будет определять порядок формирования и утверждения списка

таких словарей, справочников и грамматик и требования к их

составлению.

„Není dovoleno používat slova a výrazy, které neodpovídají normám

moderního ruského spisovného jazyka (včetně obscénního jazyka), s

výjimkou cizích slov, která nemají běžně užívané analogy v ruském
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jazyce a seznamu který je obsažen ve standardních slovnících,“ píše

se v dokumentu. Norma „je zaměřena na ochranu ruského jazyka

před nadměrným používáním cizích slov“.

Kromě toho zákon zavádí povinnou jazykovou expertizu návrhů

předpisů pro jejich soulad s normami a pravidly ruského jazyka. 

 

 


